

VAT refund conditions

The Tax Card refunds VAT to foreign visitors for goods purchased in Lithuania after the deduction of the fixed administrative fee.

- Please provide a customs official with the Tax Free form together with the purchase receipt of the goods.
- Tax Free form is valid when it bears the Customs seal.
- VAT may be refunded within 3 years after affixing the Customs stamp.

Refund Method

1. Refund in cash

You may bring your Customs approved Tax Free form together with your purchase receipts and immediately receive your VAT refund in euros. The Tax Cash refund points are located in Vilnius International Airport (please, find a "Ticketing Airport Services" at the Departure terminal) or at the border areas, or bank in the Republic of Belarus (bank, "Technobank") and generally in Lithuania (currency exchange counters in the shopping



Refund locations
www.taxcard.eu/refund

2. Refund by money transfer

If you left the country, VAT refunds may be obtained on a credit/debit card, a bank account or another payment account, such as PayPal, WebMoney, Unistream, etc. In this case, please, send the Tax Free forms approved by the Customs, together with your purchase receipts to:

Tax Card, Box 412, Post offices 26, I-T-12001 Vilnius, LITHUANIA

Please also indicate your preferred refund method and all the data needed for the transfer on the reverse side of the Tax Free form. Money transfer is performed upon receipt of documents. In some cases, the Tax Card reserves the right to choose the best way of money transfer. Go to www.taxcard.eu for more information.

If an Agreement with the Seller who has issued this Tax-Free form is terminated due to his non-fulfillment of obligations, the VAT is not refundable.

Privacy Policy

The Tax Card carries out its activities in accordance with the legislation of the Republic of Lithuania and processes your personal data only for the VAT refund purposes. The Tax Card undertakes all and any appropriate physical, electronic and organizational measures to protect your personal data and to prevent their misuse or disclosure. In the manner prescribed by law, the Tax Card may submit this personal data to the Tax Inspectorate and other state institutions. By presenting this form, you agree with the VAT refund conditions.

Customer Declaration

I hereby certify that:

- I have the right to use the VAT refund services.
- I fully understand VAT refund conditions proposed by Tax Card

The chosen method of refund by transfer / Выберите способ выплаты переводом

☐ PayPal ☐ WebMoney ☐ Unistream ☐ Bank Transfer

Transfer details /

Данные для перевода

Specify your contacts in case of questions, signature / Укажите ваши контакты в случае вопросов, подпись



(E-mail / Эл. почта)

Условия возврата НДС

- Покупатель возвращает иностранным покупателям (не жителям ЕС) налог на добавленную стоимость (НДС) за приобретенные в Литве товары за вычетом установленного административного сбора. Для этого: Tax Card возвращает иностранным покупателям (не жителям ЕС) налог на добавленную стоимость (НДС) за приобретенные в Литве товары за вычетом установленного административного сбора. Для этого:

- Tax Free форма действительна только при наличии таможенной печати.
- НДС может быть возвращен в течение 3 лет после предоставления штампа таможенника.

Способы выплаты

1. Выплата наличными деньгами

Предъявите утвержденные таможенной Tax Free формы с чеками в пунктах выплаты Tax Card, расположенных в Вильнюсском аэропорту ("Ticketing Airport Services" в терминале вылета), в пограничных зонах, в республике Беларусь (банк "Технобанк") или в целом в Литве (пункты обмена валют в торговых центрах и др. местах), и получите возврат НДС в евро.



Пункты выплаты
www.ru.taxcard.eu/re

2. Выплата путем денежного перевода

Если вы уехали из страны, то вернуть НДС можно получить на кредитную (дебетовую) карту, банковский счёт или счёт платежных систем PayPal, WebMoney, Unistream и пр. В этом случае пришлите утвержденные таможенный Tax Free формы вместе с чеками по адресу:

Tax Card: Box 412, Post offices 26. LT-12001 Vilnius, LITVA

На обратном стороне Tax Free формы укажите выбранный способ выплаты и необходимые данные для перевода. Денежный перевод выполняется после получения документов. В отдельных случаях Tax Card оставляет за собой право выбрать лучший способ перевода, подробнее www.gst.taxcard.eu

Выплата не подлежит возврату, если с Продавцом, которым была выдана настоящая форма, был расторгнут Договор по причине невыполнения обязательств.

Политика конфиденциальности

Так Tax Card осуществляет свою деятельность в соответствии с законодательством Лиговской Республики и в целях возмещения НДС обрабатывает ваши персональные данные. Tax Card предпринимает все надлежащие меры для обеспечения безопасности ваших персональных данных и физических, электронных и организационных меры по защите ваших персональных данных и предотвращения их незаконного использования или разглашения. В установленном законодательством порядке Tax Card может представить их Налоговому инспекции и др. государственным органам. Предъявляя настоящую форму, вы соглашаетесь с условиями по возмещению НДС.

Декларация клиента

Я подтверждаю, что:

- Я вправе пользоваться услугами по возврату НДС.
- Мне известны предлагаемые Tax Card условия возврата НДС.

☐ Refund to a Visa or MasterCard / Выплата в карту Visa или MasterCard

X

(Signature / Подпись)